

Your World First

C'M'S'

Law . Tax

Strategien für morgen *Strategies for Tomorrow*

Banken und Finanzen
Banking and Finance





Ihre Kontakte in Wien Your Contacts in Vienna



Günther Hanslik
Partner
Bankvertragsrecht, Finanzierungstransaktionen
Banking contract law, project financing
E guenther.hanslik@cms-rrh.com
T +43 1 40443 3550



Martin Zuffer
Partner
Bankaufsichtsrecht
Banking supervision law
E martin.zuffer@cms-rrh.com
T +43 1 40443 1950

Günther Hanslik leitet den Bereich Bankvertragsrecht bei CMS in Wien. Er berät national und international agierende Unternehmen vorrangig in den Bereichen Finanzierungen, Restrukturierungen, Mergers & Acquisitions sowie Gesellschafts- und Handelsrecht. Sein TätigkeitsSchwerpunkt liegt dabei in der Beratung von Banken und Finanzinstitutionen, sowohl in Österreich als auch in CEE. In den letzten Jahren wurde Günther Hanslik wiederholt bei Chambers Global und Legal 500 als führender Experte im Bereich Banken & Finanzen gelistet.

Günther Hanslik heads the transactional finance team at CMS in Vienna. He advises national and international clients in the fields of restructurings, finance transactions, mergers & acquisitions, and corporate and commercial law. Among others, he focuses on advising banks and other financial institutions, both in Austria and in CEE. Günther Hanslik has repeatedly been listed as a leading expert in the field of banking & finance by Chambers Global and Legal 500 in the past years.

Martin Zuffer ist Leiter des Teams für Bankaufsichtsrecht und Kapitalmarktrecht. Er berät führende Unternehmen, Banken und Finanzinstitutionen sowohl im Transaktionsbereich als auch bei regulatorischen Fragestellungen im Bereich des Bank- und Kapitalmarktrechts. Martin Zuffer hat eine Vielzahl von in- und ausländischen IPOs und Secondary Offerings sowie Anleiheemissionen betreut. Seine Beratungsschwerpunkte liegen neben dem Bank- und Kapitalmarktrecht im Gesellschaftsrecht und Private Equity. Er ist Autor zahlreicher Publikationen im Bank- und Kapitalmarktrecht.

Martin Zuffer is head of the regulatory banking and capital markets team. He advises leading companies, banks and financial institutions both in relation to transactions and the regulatory aspects of banking and capital markets law. Martin Zuffer has managed a wide range of Austrian and international IPOs, secondary offerings and debt issues. Besides banking law and capital market law, advisory services focus on the corporate law and private equity fields. Martin has written numerous articles and publications on banking and capital market law.

Mehr über uns und unser Team finden Sie auf unserer Website unter cms.law
Please see our website at cms.law for more information about us and our team



Law.Tax

Your free online legal information service.

A subscription service for legal articles
on a variety of topics delivered by email.
cms-lawnow.com



Law.Tax

Your expert legal publications online.

In-depth international legal research
and insights that can be personalised.
eguides.cmslegal.com

CMS Reich-Rohrwig Hainz, eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung, ist Mitglied von CMS Legal Services EEIG (CMS EEIG), einer Europäischen wirtschaftlichen Interessenvereinigung, die eine Organisation aus unabhängigen Rechtsanwaltskanzleien koordiniert. CMS EEIG erbringt keine Dienstleistungen für Mandanten. Solche Leistungen werden ausschließlich durch die CMS EEIG angehörenden Kanzleien in den jeweiligen Rechtsordnungen erbracht. CMS EEIG und alle Mitgliedskanzleien sind unabhängige und rechtlich selbstständige Einheiten, wobei keine dieser Einheiten Entscheidungsbefugnis über die jeweils anderen hat. CMS EEIG und alle Mitgliedskanzleien sind ausschließlich für die eigenen Tätigkeiten oder Unterlassungen haftbar. Der Markenname „CMS“ und der Begriff „Kanzlei“ können sich auf einzelne oder alle Mitgliedskanzleien und deren Standorte beziehen. Für weiterführende Erläuterungen siehe cms.law.

CMS Reich-Rohrwig Hainz, a limited liability company, is a member of CMS Legal Services EEIG (CMS EEIG), a European Economic Interest Grouping that coordinates an organisation of independent law firms. CMS EEIG provides no client services. Such services are solely provided by CMS EEIG's member firms in their respective jurisdictions. CMS EEIG and each of its member firms are separate and legally distinct entities, and no such entity has any authority to bind any other. CMS EEIG and each member firm are liable only for their own acts or omissions and not those of each other. The brand name "CMS" and the term "firm" are used to refer to some or all of the member firms or their offices. Further information can be found at cms.law.

CMS locations:

Aberdeen, Algiers, Amsterdam, Antwerp, Barcelona, Beijing, Belgrade, Berlin, Bogotá, Bratislava, Bristol, Brussels, Bucharest, Budapest, Casablanca, Cologne, Dubai, Düsseldorf, Edinburgh, Frankfurt, Funchal, Geneva, Glasgow, Hamburg, Hong Kong, Istanbul, Kyiv, Leipzig, Lima, Lisbon, Ljubljana, London, Luxembourg, Lyon, Madrid, Manchester, Medellín, Mexico City, Milan, Moscow, Munich, Muscat, Paris, Podgorica, Prague, Reading, Rio de Janeiro, Rome, Santiago de Chile, Sarajevo, Seville, Shanghai, Sheffield, Singapore, Sofia, Strasbourg, Stuttgart, Tehran, Tirana, Utrecht, Vienna, Warsaw, Zagreb and Zurich.

cms.law